
ZÁPIS č. 7/2022 
 ze Zastupitelstva obce Šaratice dne 27.07.2022 

 

Přítomní:  Dosoudil Libor, Dostálová Ludmila, Drabálek Josef, Holoubek František, 

Horáček Jaroslav, Janíčková Lucie, Kalouda Karel, Konečný Roman, Málek 

Miroslav,  Pitrová Dana, Rozkopalová Hana, Silnica Marek, Šlahora Dalibor 

Nepřítomen:             Přerovský Richard, Schuster Milan 

Zapisovatel :             Jiráčková Blanka 

Ověřovatel zápisu:   Holoubek František, Horáček Jaroslav  

Místo a čas konání:  Obřadní síň OÚ, Šaratice v 19.00 hod 

 
 

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele, ověřovatelů 
Starosta obce p. Karel Kalouda  zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné; konstatoval, že je 

přítomno 13 z celkového počtu 15 členů ZO, a to je tedy usnášeníschopné. Zapisovatelkou 

byla navržena p. Blanka Jiráčková, ověřovateli zápisu pan František Holoubek a pan Jaroslav 

Horáček. Zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem.  
Program:   

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Informace o jednáních Rady obce 

3. Informace k výstavbě nové MŠ Slunná, informace o rozpočtu akce  

4. Schválení dodatku č. 1 smlouvy o  dílo s firmou PROSTAVBY, a.s.  

5. Schválení dodatku č. 2 investičního záměru na realizaci Novostavby MŠ  

6. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK – Novostavba MŠ v obci 

Šaratice  – I. etapa 

7. ŘKF Šaratice – žádost o změnu účelu a navýšení dotace na mimoškolní aktivity dětí 

a mládeže na rok 2022 

8. TJ Šaratice – žádost o dotace  

9. Žádost o parkovací místo, schválení záměru 

10. Rozpočtové opatření č. 7/2022 

11. Úkoly, různé, závěr 

Usnesení 1 : 

ZO Šaratice schvaluje program jednání dle návrhu, zapisovatelkou je p. Blanka 

Jiráčková, ověřovateli jsou pan František Holoubek a pan Jaroslav Horáček.  

                        Hlasování :    13 – 0 – 0,  schváleno  
 

 

 

2.  Informace o jednáních Rady 

Místostarosta obce, Ing. Marek Silnica sděluje, že Rada obce se sešla dne 20.7.2022, 

projednávalo se: 

- protokol o výsledku kontroly ZŠ a MŠ Šaratice 

- dar na rozloučení s panem farářem 

- oprava chodníku směrem na obec Hrušky 

- poptávka asfaltu – doasfaltování u místní hasičské zbrojnice, oprava největších děr na 

místních komunikacích 

- umístění přebytečné zeminy ze stavby nové MŠ, rozpočtové náklady stavby nové MŠ 

- řešení asfaltování silnice v další části obce 



- veřejné osvětlení u fotbalového hřiště 

- oprava elektroinstalace ve dvoře OÚ (cena cca 83.600,- Kč) 

Usnesení 2: 

ZO bere na vědomí informaci o jednání Rady obce Šaratice. 

                                      Hlasování :  nehlasováno, vzato na vědomí 
 

 

 

3. Informace k výstavbě nové MŠ 

- probíhá asfaltování a dláždění zpevněných ploch 

- uvnitř se realizuje výmalba, zkouší se funkčnost podlahového topení, kvůli vlhkosti dosud 

nebylo položeno lino 

- po 15.8.2022 se začne s montáží nábytku a gastrovybavení 

- oplocení zahrady nové MŠ bude provedeno až v září 

- do rušené třídy MŠ ve škole se musí položit také nové lino 

Usnesení 3 

ZO bere na vědomí informaci k výstavně nové MŠ.  

Hlasování :   nehlasováno, vzato na vědomí 
 

 

 

4.  Schválení dodatku č. 1 smlouvy o  dílo s firmou PROSTAVBY, a.s.  
Informaci podává starosta obce Šaratice, z diskuze vyplynulo  

Usnesení 4 

ZO schvaluje dodatek č. 1 smlouvy o dílo č. 2021-07-13 uzavřené s firmou PROSTAVBY 

a.s., IČ 27713130, na realizaci akce Novostavba MŠ v obci Šaratice – I. etapa 

v navrženém znění vč. jeho příloh.  

Hlasování: 12– 0 – 1, schváleno (zdržela se: L. Dostálová) 

 

 

5. Schválení dodatku č. 2 investičního záměru na realizaci Novostavby MŠ  
Informaci opět podává starosta obce. 

Usnesení 5 

ZO schvaluje dodatek č. 2 Investičního záměru na realizaci akce Novostavba MŠ v obci 

Šaratice – I. etapa v navrženém znění.  

Hlasování: 12– 0 – 1, schváleno (zdržela se: L. Dostálová) 

 

 

6. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK – novostavba MŠ 

v obci Šaratice – I. etapa 

Členové ZO seznámeni se zněním smlouvy. Z rozpočtu JMK byla k danému účelu poskytnuta 

částka 1 000 000,- Kč.   

Usnesení 6 

ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje č. 

JMK077306/22/OKH – účelová investiční podpora na realizaci projektu Novostavba MŠ 

v obci Šaratice – I. etapa a pověřuje starostu jejím podpisem.  

Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno  



7. ŘKF Šaratice – žádost o změnu účelu a navýšení dotace na mimoškolní 

aktivity dětí a mládeže na rok 2022  

- členové ZO seznámeni s žádosti, ŘKF žádá o částku 5000,- Kč  - nově naplánovaná akce 

stanování pro děti – v rámci dotace na mimoškolní aktivity dětí a mládeže na rok 2022. 

Usnesení 7 

ZO schvaluje poskytnutí dotace ve výši 5000,- Kč pro ŘKF Šaratice a zároveň souhlasí 

se změnou v účelu využití dotace na mimoškolní aktivity dětí a mládeže na rok 2022, a to 

dle žádosti.  

Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno 

 

 

8. TJ Šaratice – žádost o poskytnutí dotace 

a) žádost o dotaci z rozpočtu obce ve výši 40 000,- Kč 

b) žádost o poskytnutí dotace ve výši 20 000,- Kč  

- ZO seznámeno o oběma žádostmi 

- a) TJ Šaratice žádalo začátkem roku o fin. příspěvek z obecního rozpočtu ve výši 140 000,- 

Kč na zajištění provozu a údržby areálu fotbalového hřiště. Bylo odsouhlaseno 100 000,- Kč 

s tím, že později může TJ žádat o navýšení této částky. 

Usnesení 8a 

ZO souhlasí s poskytnutím částky 40 000,- Kč z obecního rozpočtu pro TJ Šaratice – a to 

dle žádosti. Pověřuje starostu obce podpisem příslušné smlouvy.  

Hlasování: 12– 0 – 1, schváleno (zdržel se M. Málek) 

 

- TJ dále žádá po mimořádnou dotaci 20 000,- Kč. Tuto částku dle přeložené žádosti hodlá TJ 

Šaratice využít  k zajištění programu oslav 90. výročí založení TJ Šaratice – oslavy plánované 

na 1. víkend v září 2022. 

Z diskuze vyplynulo usnesení 

Usnesení 8b 

ZO souhlasí s poskytnutím částky 20 000,- Kč z obecního rozpočtu pro TJ Šaratice – a to 

dle žádosti k zajištění programu oslav 90. výročí založení organizace. Pověřuje starostu 

obce podpisem příslušné smlouvy.  

Hlasování: 11– 0 – 2, schváleno (zdržel se J. Horáček, H. Rozkopalová) 

 

 

9. Žádost o parkovací místo, schválení záměru 

- řešilo se již na minulém jednání ZO. Žádost o vyhrazená parkovací místa podél hl. silnice 

naproti budovy místní základní školy podali celkem 3 žadatelé, kteří zde mají své 

nemovitosti. Z obsáhlé diskuze vyplynulo usnesení  

Usnesení 9 

ZO neschvaluje vytvoření žádných dalších vyhrazených parkovacích míst na ulici Náves 

podél hlavní silnice před budovou místní základní školy 

Hlasování: 10 – 1 – 2, schváleno  

(proti: R. Konečný, zdrželi se: D. Pitrová, H. Rozkopalová) 

 



10. Rozpočtové opatření č. 7/2022 

- Členové ZO seznámeni s položkami rozpočtového opatření starostou obce. 

Usnesení 10: 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022 v předloženém znění. 

                                      Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno 
 

 

 

11. Úkoly, různé, závěr 

- starosta informuje o likvidaci nefunkční cykloodpočívky v remízku na Milešovice. Uvažuje 

se o pořízení mobilního posezení na Návsi – v centru obce. 

- informace o nabídce firmy Textil-eco na umístění kontejneru na starý textil. Naše obec má 

již uzavřenu smlouvu s firmou Dimatex – kontejner této firmy je již delší dobu ve dvoře OÚ 

umístěn a vše funguje k oboustranné spokojenosti.  

- p. Hana Rozkopalová informuje, že spolek Sázíme stromy, jehož je členkou hodlá v katastru 

naší obce realizovat výsadbu 50 ks stromů – jabloňová alej. Dotazuje se zda je ze strany obce 

možné počítat se spoluprací  s nutným zalévání. Starosta sděluje, že obec a obecní 

zaměstnanci jsou již nyní plně vytíženi  nutnou zálivkou stávajících obecních sadů – u spor. 

areálu (bývalá šk. zahrada) a „U kopečku“ a především zajištěním péče o údržbu obce a 

veřejného prostranství. 

 

- p. Miroslav Málek – dotaz k radarům umístěným na krajích obce – zda z nich máme nějaký 

fin. přínos při překročení rychlosti – nemáme, nejsou napojeny na systém Městské policie 

Slavkov u Brna a tamního úřadu – i pokud by byly – případné přestupky za překročení 

rychlosti a zaplacené pokuty by šly do rozpočtu Města Slavkov u Brna. Radary v naší obci 

tedy mají informativní ráz.  

 

 

- starosta a místostarosta obce informují o možnosti opravy místní komunikace na ulici 

Dvorek (od RD Holoubků po fotbalové hřiště, cca 100x5m, finanční prostředky na realizaci 

této opravy máme díky spořícímu účtu 

Usnesení 11a 

ZO Šaratice souhlasí s opravou místní komunikace na ulici Dvorek v uvedeném úseku 

dle zaslaného cenového návrhu.  

Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno 
 

 

- v pondělí 25.7.2022 proběhlo zasedání výboru DSO LITAVA, dle aktuální finanční situace 

svazku a především s ohledem na  vývoj v platbách záloh za energie se výbor dohodnul, že je 

nutné požádat o poskytnutí finančního příspěvku členské obce svazku. DSO Litava tedy žádá 

každou z obcí o poskytnutí příspěvku ve výši 250 000,- Kč  - příspěvek bude určený na 

provoz nezbytných nákladů do konce tohoto roku. 

Usnesení 11b 

ZO schvaluje poskytnutí mimořádného příspěvku ve výši 250 000,- Kč pro DSO Litava 

Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno 
 

 

 



- vzhledem k havarijnímu stavu vstupu do budovy OÚ Šaratice (schody, rampa, přístup do 

budovy a do prodejny potravin) obec jednala s odbornou firmou, která je schopna realizovat 

opravu, a to za cenu cca 170 000,- Kč včetně DPH. Oprava by mohla započít hned po 

letošních hodech. 

Usnesení 11c  

ZO schvaluje provedení opravy vstupu, schodiště a rampy před OÚ Šaratice s cenou do 

170 000,- Kč včetně DPH a pověřuje Radu obce k dořešení.  

Hlasování: 13– 0 – 0, schváleno 

 

 

S ohledem na skutečnost, že byl program zasedání č. 7/2022 vyčerpán, starosta poděkoval 

všem za účast a jednání ukončil ve 20.55 hod.  

  

Pozn. : U záznamu hlasování je pořadí : PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

     (např. 8 – 1 – 1 ) 

Zapsáno : 29.7.2022,  zápis má 5 stran 

 

Zapsal :  Blanka Jiráčková                             ………………………………… 

 

Ověřil:     František Holoubek                                  ………………………………… 

 

                Jaroslav Horáček                          ………………………………… 

 

 

Starosta : Karel Kalouda             ..………………………………..  


